

DOCTRINĂ

- Michal BOBEK**, Despre aplicarea dreptului european (nu doar) în instanțele noilor state membre: „Nu faci după cum spun”? p. 15
- Mariolina ELIANTONIO, Nelly STRATIEVA**, From Plaumann, through UPA and Jégo-Quéré, to the Lisbon Treaty: The Locus Standi of Private Applicants under Article 230(4) EC through a Political Lens p. 43
- Brigitta LURGER**, Notarii și libertățile fundamentale – Cât de departe se întind granițele pieței interne? p. 58
- Anamaria GROZA**, Trimiterile preliminare în situații pur interne p. 74
- Diana UNGUREANU**, Cartea albă privind acțiunile în despăgubire pentru cazurile de încălcare a normelor CE antitrust p. 86
- Amelia Raluca BUȘCĂ**, Principii generale privind coordonarea sistemelor de securitate socială în lumina Regulamentului 883/2004 p. 101

DOSAR – SOCIETATEA ROMÂNĂ DE DREPT COMUNITAR

- Bogdan MĂNOIU**, Prioritățile României la UE în 2010 p. 119
- Nicolae IDU**, Ghidul Tratatului de la Lisabona p. 123
- Ion M. ANGHEL**, Tratatul de la Lisabona. Reperle lui definitorii p. 131

JURISPRUDENȚĂ

JURISPRUDENȚA INSTANȚELOR COMUNITARE (selecție și comentarii realizate de Mihai BANU)

- Modalități de utilizare a produselor și măsuri cu efect echivalent p. 163
- Compatibilitatea cu Tratatul CE a unor acorduri bilaterale privind investițiile încheiate de state membre cu țări terțe p. 179

ACTIVITATEA CENTRULUI DE STUDII DE DREPT EUROPEAN

- Activitatea Centrului de Studii de Drept European (CSDE) p. 187

DOCTRINE

- Michal BOBEK**, „Sur l’application du droit européen dans (et pas seulement) les juridictions de nouveaux États membres: Tu ne fais pas ce que je dis?” p. 15
- Mariolina ELIANTONIO, Nelly STRATIEVA**, A partir de Plaumann, à travers l’UPA et Jégo-Quéré, vers le traité de Lisbonne: le locus standi des demandeurs privés selon l’article 230 (4) CE d’un point de vue politique p. 43
- Brigitta LURGER**, Les notaires et les libertés fondamentales: jusqu’à quel point s’étendent les frontières du marché intérieur? p. 58
- Anamaria GROZA**, Les renvois préliminaires dans les situations purement internes p. 74
- Diana UNGUREANU**, Le Livre blanc sur les actions en dommages - intérêts pour la violation des règles relatives aux ententes et abus de position dominante de la CE p. 86
- Amelia Raluca BUȘCĂ**, Principes généraux sur la coordination des systèmes de sécurité sociale à la lumière du Règlement CE no 883/2004 p. 101

DOSSIER: LA SOCIÉTÉ ROUMAINE DE DROIT COMMUNAUTAIR

- Bogdan MĂNOIU**, Les priorités de la Roumanie dans l’UE en 2010 p. 119
- Nicolae IDU**, Le guide du Traité de Lisbonne p. 123
- Ion M. ANGHEL**, Le Traité de Lisbonne. Les repères essentiels p. 131

JURISPRUDENCE

JURISPRUDENCE DES JURIDICTIONS COMMUNAUTAIRES

(sélection et commentaires réalisés par **Mihai BANU**)

- Mesures qui régissent l’utilisation des produits et mesures d’effet équivalent p. 163
- La compatibilité avec le traité CE de certains accords bilatéraux d’investissement conclus par les États membres avec les pays tiers P. 179

L’ACTIVITÉ DU CENTRE DE L’ÉTUDE DU DROIT EUROPÉEN

- L’activité du Centre de l’Étude du Droit Européen p. 187

STUDIES AND ARTICLES

- Michal BOBEK**, On the Application of European Law in (Not Only) the Courts of the New Member States: 'Don't Do as I Say?' p. 15
- Mariolina ELIANTONIO, Nelly STRATIEVA**, From Plaumann, through UPA and Jégo-Quéré, to the Lisbon Treaty: The Locus Standi of Private Applicants under Article 230(4) EC through a Political Lens p. 43
- Brigitta LURGER**, Notaries and the fundamental freedoms. How far are the boundaries of the internal market? p. 58
- Anamaria GROZA**, Preliminary Rulings in Purely Internal Situations p. 74
- Diana UNGUREANU**, White Paper on damages actions for breach of EC antitrust rules p. 86
- Amelia Raluca BUȘCĂ**, General principles for coordination of social security systems under the Regulation 883/2004 p. 101

FILE: ROMANIAN SOCIETY OF COMMUNITY LAW

- Bogdan MĂNOIU**, Romania's Priorities to EU in 2010 p. 119
- Nicolae IDU**, A Guide to the Treaty of Lisbon p. 123
- Ion M. ANGHEL**, The Treaty of Lisbon. The Landmarks p. 131

CASE-LAW

CASE-LAW OF THE COMMUNITY COURTS

(selection and annotations made by **Mihai BANU**)

- Measures concerning use of products and measures having equivalent effect p. 163
- The Compatibility with the EC Treaty of Bilateral Investment Agreements Concluded by the Member States with Third Countries p. 179

RECENT ACTIVITIES OF THE CENTRE FOR EUROPEAN LEGAL STUDIES

- Recent Activities of the Centre for European Legal Studies p. 187